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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 27.septembris                                                                                      protokols Nr. 20. 
 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 22.09.2023.plkst. 09:01 

- atklāta 27.09.2023. plkst. 09:00 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par zemes piešķiršanu nomā I.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma “Aprikozes”, 

Ķekavā;  

2. Par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, pārvaldīšanu un 

apsaimniekošanu;  

3. Par dzīvojamās platības izīrēšanu kvalificētam speciālistam;  

4. Par saistošo noteikumu “Par īpaši aizsargājamo dabas teritoriju izveidošanu, aizsardzību un 

izmantošanu Ķekavas novada pašvaldības teritorijā” apstiprināšanu;  

5. Par saistošo noteikumu “Ķekavas novada kapsētu apsaimniekošanas noteikumi” 

apstiprināšanu;  

6. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” 

ietvaros;  

7. Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km pārbūve” ietvaros;  

8. Par nekustamā īpašuma "Olektes", Rāmavā, Ķekavas pagastā, daļas iegādi;  

9. Par nomas tiesības izsoli uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Nākotnes iela, Ķekavā. 

Attīstības komitejas jautājumi  

10. Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Barši”,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

11. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašuma “Meži”, Baldones pagastā;  

12. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Vidupes”, Baldones pagastā;  

13. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Voitāni”, Baldones pagastā;  

14. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai nekustamā 

īpašuma “Mazbikšas” Daugmales pagastā;  

15. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu Rail Baltica projekta īstenošanai 

nekustamajā īpašumā “Mazimanti”, Daugmales pagastā;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Jaunskali”, 

Baldones pagastā;  

17. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  “Vecigauņi”, 

Baldones pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu  nekustamā īpašuma “Plēsumi” Daugmales 

pagastā sadalīšanai;  

19. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma Mežmalas ielā 4,  

Krustkalnos,  Ķekavas pagastā, sadalei;  
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20. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamo īpašumu Pļavniekkalna ielā 16  un  

Pļavniekkalna ielā 16A, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

21. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam ”Kalnāres”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā;  

22. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Odukalna 

iela 4” teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā;  

23. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Dainas” 

teritorijā, Alejās, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi 

24. Par Ķekavas novada kultūras centru un Baldones estrādes maksas pakalpojumu cenrāžu 

apstiprināšanu jaunā redakcijā;  

25. Par Ķekavas pilsētas ģerboņa apstiprināšanu;  

26. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā  “Par ēdināšanas 

apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. gada 12. novembra 

iepirkuma līgumā;  

27. Par Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas  izdevumu tāmju precizēšanu 

norēķiniem ar 2023. gada 1. septembri. 

Apvienotā komitejas jautājumi  

28. Par Ķekavas novada pašvaldības Ētikas komisijas izveidošanu un sastāva apstiprināšanu;  

29. Par Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam investīciju plāna 2023. gada 

trešo aktualizāciju;  

30. Par privātperosnas (S.G.) zaudējumu atlīdzināšanas iesnieguma izskatīšanu;  

31. Par naudas balvas piešķiršanu, (R.S.). 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

        domes priekšsēdētāja 1.vietnieks Andris Vītols. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas - 

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne;  

Attīstības un būvniecības pārvaldes projektu vadītājs Māris Ozoliņš; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Olga Marčenkova, 

galvenā vides pārvaldniece Sigita Varika; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, kultūras darba koordinators Ēriks 

Laime-Babris. 

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Raivo Lācis. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

Juris Žilko atklāj domes kārtējo sēdi.  
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Par darba kārtību 

Žilko informē par izsludināto darba kārtību. Viņš piedāvā papildināt darba kārtību ar vienu 

jautājumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu - Par detālplānojuma “Seklumi un Gala Slokas ” 

apstiprināšanu, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Papildina darba kārtību un Žilko aicina apstiprināt papildināto sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 27.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par zemes nodošanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.18:08) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no privātpersonas, kurā persona izsaka 

vēlmi pārņemt nomā viņa radinieka nomāto zemes gabalu. Saņemta arī iepriekšējā nomnieka 

piekrišana, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par zemes iznomāšanu uz diviem gadiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Piešķirt nomā zemi 242 m2 platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Aprikozes”, Ķekavā) I.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu 

līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

2. 
Par nekustamā īpašuma pārvaldīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.19:30) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis jautājums parādījās jau februāra beigās, kad pirmo reizi to 

izskatīja Īpašumu komitejā, jo nomnieks nemaksā apsaimniekošanas maksu par tā izmantotām 

telpām. Ir pagājis pus gads, jautājums trīs reizes izskatīts Īpašumu komitejā un šobrīd tas radis 

risinājumu – sporta aģentūrai pārtraukt nomas līgumu ar nomnieku, sporta aģentūrai pārņemt 

atbrīvotās nomas telpas un risināt jautājumu par to, kā telpas tālāk izmantot. Tomēr Hāzei ir 

jautājums juristam, vai lēmuma otrā punktā noteiktais ir korekti un varbūt būtu iespējams no 

nomnieka piedzīt parādu. 

Zvaigzne pauž viedokli par parāda par apsaimniekošanu nomaksu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Zvaigzne, Keisters, Hāze, Cīrule, Raivo Lācis, 

Pozņaks, Melnieks, Žilko, Andris Vītols. 

Jerums un Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē  Andris Vītols, Keisters, Putniņa, Jerums, Cīrule, Aigars Vītols, Putniņa otrreiz, Andris 

Vītols otrreiz, Aigars Vītols otrreiz, Cīrule. 

Hāze pauž ziņotāja viedokli. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma - 

Atsaukt Valdījuma līgumu par telpām Rāmavas ielā 27-13. Pašvaldībai kā telpu 

īpašniekam kārtot jautājumu ar telpu nomnieku un apsaimniekotāju. 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – nav,  

"Nepiedalās" – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Andris Vītols – balsoja pret, jo Jeruma priekšlikums ir pretrunā ar valdījuma līguma normām. 

Pozņaks  - lai izvairītos no interešu konflikta, tad viņš nebalsos ne par priekšlikumiem, ne 

lēmuma projektu. 
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2.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no lēmuma projekta lemjošās daļas 2,punktu: 2. Uzdot Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 90009029994, juridiskā adrese: Brīvības iela 9, 

Ķekava, Ķekavas novads, samaksāt SIA “Ķekavas nami”, reģistrācijas numurs 

40003359306, par valdījumā nodotā Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā 

īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8070 900 2993, apsaimniekošanu, par periodu no 01.01.2023., viena mēneša 

laikā., 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris Jerums),  

"Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

"Nepiedalās" – 3 (Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Keisters – balsojumā nepiedalījās, jo nav noslēgts apsaimniekošanas līgums, visas lietas nav 

juridiski pamatotas, tikai tad, kad sporta aģentūra būs noslēgusi apsaimniekošanas līgumu, 

varēs runāt par kaut kādām izmaiņām. 

Cīrule – balsojumā nepiedalījās tā kā šobrīd ir spēkā domes lēmums par līguma noslēgšanu ar 

biedrību, un tāpēc viņa nevar tērēt sporta aģentūras līdzekļus citiem mērķiem. 

 

 

 

3.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Lēmumprojekta lemjošās daļas 1.punktu izteikt: 1. Uzdot Ķekavas novada pašvaldības 

sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 90009029994, juridiskā adrese: Brīvības iela 9, 

Ķekava, Ķekavas novads, lauzt līgumu par nedzīvojamo telpu nomu par Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošo nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, kadastra numurs 8070 900 2993, izmantošanu ar biedrību “Ķekavas 

svarbumbu celšanas klubs”, reģistrācijas numurs 40008164918., ja biedrība “Ķekavas 

svarbumbu celšanas klubs”, reģistrācijas numurs 40008164918 līdz 2023.gada 

1.novembrim neapmaksā saņemtos pakalpojumus par apsaimniekošanu nenoslēdz 

apsaimniekošanas līgumu atbilstoši nomas līguma nosacījumiem. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris 

Jerums), "Pret" – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), 

"Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Valts Variks),  

"Nepiedalās" – 2 (Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Cīrule pauž viedokli par savu balsojumu – ir spēkā līdz 2025.gadam noslēgtais nomas līgums un 

sporta aģentūra nevar nepildīt domes lēmumu. 
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4.priekšlikums no Aigara Vītola - 

Izslēgt no lēmuma projekta lemjošās daļas 3.punktu: 3. Gadījumā, ja Ķekavas novada 

pašvaldības sporta aģentūrai, reģistrācijas numurs 90009029994, juridiskā adrese: 

Brīvības iela 9, Ķekava, Ķekavas novads, nav nepieciešams Ķekavas novada pašvaldībai 

piederošais nekustamais īpašums Rāmavas iela 27-13, Ramavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, kadastra numurs 8070 900 2993, savu funkciju nodrošināšanai, un tā neveic 

apmaksu par minētā nekustamā īpašuma apsaimniekošanu, atbilstoši lemjošās daļas 

2.punktā norādītajam, lauzt 2012.gada 22.augusta valdījuma līgumu Nr.21-22/12/202. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Ineta Lazda, Juris 

Jerums), "Pret" – 11 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

"Nepiedalās" – 2 (Dace Cīrule, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Neviens priekšlikums netika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 3 (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Ineta Lazda),  

“Nepiedalās” – 5 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Juris Jerums, Voldemārs 

Pozņaks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot Ķekavas novada pašvaldības sporta aģentūrai lauzt līgumu par nedzīvojamo telpu 

nomu par nekustamā īpašuma Rāmavas iela 27-13, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

izmantošanu ar biedrību “Ķekavas svarbumbu celšanas klubs”. 

Lēmums pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Aigars Vītols – balsojumā nepiedalījās, jo domes lēmums īpaši otrais punkts uzdod sporta 

aģentūrai biedrības vietā segt izdevumus, kas nav plānoti budžetā. Tāpat viņu rada bažīgu tas, 

ka šis nav pirmais tāds lēmums, kas ir nekorekts, jo pirms neilga laika jau bija situācija, kas viņu 

darīja bažīgu un šie nekorektie lēmumi tika skatīti domē atkārtoti. Viņam aizvien vairāk zūd 

ticība, ka visas likumu normas tiek ievērotas. 

Jerums – viņš jau debatēs izskaidroja savu pozīciju un tas arī ir iemesls, kāpēc viņš nepiedalījās 

balsojumā. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:27 līdz 11:40. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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3. 
Par dzīvojamo telpu izīrēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:40:08) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums no Baldones vidusskolas direktores ar 

lūgumu piešķirt dzīvojamo platību skolotājai. Tā kā viens speciālistiem domāts dzīvoklis šobrīd 

ir atbrīvojies, tad sagatavots lēmuma projekts par šī dzīvokļa izīrēšanu skolotājai uz darba 

attiecību laiku, bet ne ilgāku par trīs gadiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Zvaigzne, Ceļmalnieks, Hāze. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt L.K.K. dzīvokli Vanagkalnu ielā 21, Baldonē, Ķekavas novadā, uz darba tiesisko 

attiecību laiku. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

4. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:42:29) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – ar šo lēmumu tiks pārapstiprināti saistošie noteikumi, kuru 

pirmssākums ir Baldones novadā. Šobrīd šie piedāvātie saistošie noteikumi ir bez izmaiņām, 

kādi tie tika apstiprināti 2022.gadā. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.19/2023 “Par īpaši 

aizsargājamo dabas teritoriju izveidošanu, aizsardzību un izmantošanu Ķekavas novada 

pašvaldības teritorijā” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums pielikumā.  
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5. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:43:42) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Hāze – šie noteikumi ir līdzīgi, bet sabiedriskajā apspriešanā 

saņemts vienas personas viedoklis, par to tika diskutēts Īpašumu komitejā, bet speciālistu 

viedoklis bija to nepievienot saistošajiem noteikumiem, bet atrunāt apsaimniekošanas līgumā, 

tomēr viņa redz, ka Romanovska ir iesniegusi priekšlikumu šo iedzīvotāja ierosinājumu iekļaut 

saistošajos noteikumos. 

Romanovska komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Romanovska, Keisters, Varika, Pozņaks. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 12:00 līdz 14:50. 

Žilko atsāk domes sēdi (2.audio un video ieraksta sākums). 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Keisters, Romanovskas, Jerums, Melnieks. 

Plkst. 15:01 Žilko nodod sēdes vadību savam pirmajam vietniekam Andrim Vītolam. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Jerums, Melnieks, Zvaigzne, Putniņa, Aigars Vītols, 

Pozņaks, Variks, Keisters. 

Jerums komentē savu priekšlikumu.  

Plkst. 15:46 deputāte Dace Cīrule aiziet no domes sēdes. 

Plkst. 15:48 Andris Vītols nodod sēdes vadību atpakaļ domes priekšsēdētājam Jurim Žilko. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Keisters, Pozņaks, Putniņa. 

Žilko slēdz debates un pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Ņemot vērā daudzos jautājumus, atlikt jautājuma izskatīšanu un izskatīt komitejās 

atkārtoti, 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Juris Jerums), 

"Pret" – 12 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

Pozņaks pauž viedokli par savu balsojumu – viņš atturējās, jo turpinot iepazīties ar esošo 

situāciju valstī konstatējis, ka ir valstiski pieņemtas vadlīnijas kuras nosaka kādā veidā notiek 

apbedīšana un kapa vietu uzturēšana, viņš skaidro kādas tās ir. Pozņaks uzskata, ka šie 

sagatavotie saistošie noteikumi nav pilnīgi. 
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2.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Papildināt noteikumu  VI. Sadaļu ar punktu nr. 27. Kapsētu teritorijā esošo memoriālu, 

brāļu kapu, kā arī ievērojamu personu, goda pilsoņu vai vēsturiskus apbedījumus, kas 

palikuši bez kapavietas uzturētāja, uzturēšanu un apkopšanu organizē kapu pārvaldnieks, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, 

Arnolds Keisters, Juris Jerums, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

 

3.priekšlikums no Inetas Romanovskas -  

Precizēt Paskaidrojuma rakstu kā arī precizēt numerāciju saskaņā ar iesniegto 

priekšlikumu. 

Atklāti balsojot   

ar 16 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš priekšlikumu atbalstīja, jo tika atbalstīts 

iepriekšējais priekšlikums, tāpēc labojumi jāveic, viņš tikai vēlas redzēt laboto variantu pirms 

notiks balsošana par lēmuma projektu. 

 

 

4.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Noteikumu 3.14. punktu izteikt sekojoši"Timbu kapi"" 

Atklāti balsojot   

ar 18 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Ints Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
   

 

5.priekšlikums no Karinas Putniņas -  

Izteikt 7.7. punkta noslēdzošo daļu sekojoši "un ar kapsētas pārvaldnieka saskaņojumu" 

Atklāti balsojot   

ar 14 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra 

Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Andris 

Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:17 līdz 16:33. 

Žilko atsāk domes sēdi (video un audio ierakstā sēde atsākas 1:41:33). 
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Tika izdarīti labojumi lēmuma projektā, labotais lēmums pievienots materiāliem un Žilko aicina 

balsot par laboto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 3 (Arnolds Keisters, Juris Jerums, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.20/2023 “Ķekavas 

novada kapsētu apsaimniekošanas noteikumi” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:43:35) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – sabiedriskā apspriešana par koku izciršanu Baldonē notika no 

23.augusta līdz 13.septembrim, tika saņemtas 49 anketas, no kurām derīgas bija 32. 

Pievienotajos materiālos redzami argumenti par un pret, ko izteica iedzīvotāji, bet vairākums 

bija par šo projektu, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par projekta atbalstīšanu. Viņa informē, 

ka iesniegusi priekšlikumu lēmuma lemjošās daļas papildināšanai un to paskaidro. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Hāze, Varika, Aigars Vītols, Žilko, Ceļmalnieks, Variks. 

Plkst. 16:57 deputāts Rihards Gorkšs aiziet no domes sēdes.  

Jerums komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Putniņa, Jerums, Putniņa otrreiz, Jerums otrreiz.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Neatbalstīt liepu rindu daļu ciršanas ieceres, ierosinot visus būvprojektos paredzētos 

risinājums plānot tā, lai liepu rindu daļas tiktu saglabātas, saskaņā ar sniegto Vides un 

attīstības komisijas atzinumu. 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums),  

"Pret" – 8 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ints Vancāns, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze), "Atturas" – 4 (Andris Ceļmalnieks, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu 

Putniņa – viņa balsoja pret, šis priekšlikums saturēja pilnīgu aplamību, jo gar Ķeguma 

prospektu nav Liepu rinda. 

Jerums – viņš saka paldies Putniņai par viedokli, tomēr viņa priekšlikums balstās uz ekspertu 

atzinumu un viņš uzticas ekspertiem, tāpēc šo rekomendāciju uzlicis uz balsošanu. 

 

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Lemjošo daļu izteikt šādā redakcijā: Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus, veikt 

projekta realizāciju atbilstoši projekta risinājumiem. Uzdod Ķekavas novada pašvaldībai 

paredzēt jaunus koku stādījumus Baldones pilsētas teritorijā, atbilstoši koku skaitam,kuri 

tiks nocirsti, 

Atklāti balsojot   

ar 13 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Arnolds 

Keisters, Indra Priede, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo pēc būtības tajā iekļauts 

esošais lēmuma projekts, kam viņš nepiekrīt, bet ja tur būtu priekšlikums par jaunu koku 

stādīšanu Baldones teritorijā, tad viņš priekšlikumu atbalstītu. 

 

Tiek papildināts lēmuma projekts ar atbaltīto priekšlikumu un Žilko aicina balsot par to. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” 

ietvaros. Paredzēt arī jaunus koku stādījumus. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par publiskās apspriešanas rezultātu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:25:10) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – Latvijas valsts ceļi veikuši dendroloģisko izpēti, tāpat 

sabiedriskjā aptaujā saņemtas 67 anketas, no kurām 52 atzītas par derīgām un atbalsts 

projektam izteikts 29 anketās. Hāze informē, ka iesniegusi priekšlikumu lēmuma projekta 

lemjošās daļas labojumam, kas ir identisks iepriekšējam lēmumam, nolasa piedāvāto lēmuma 

projekta lemjošās daļas tekstu un komentē priekšlikumu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Māris Ozoliņš. 

Jerums un Hāze komentē savus priekšlikumus. 
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Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Neatbalstīt liepu rindu daļu ciršanas ieceres, ierosinot visus būvprojektos paredzētos 

risinājums plānot tā, lai liepu rindu daļas tiktu saglabātas, saskaņā ar sniegto Vides un 

attīstības komisijas atzinumu. 

Atklāti balsojot   

ar 4 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums),  

"Pret" – 6 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Kristīne Hāze), "Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina 

Putniņa, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
   

 

2.priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Lemjošo daļu izteikt šādā redakcijā: Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus, veikt 

projekta realizāciju atbilstoši projekta risinājumiem. Uzdod Ķekavas novada pašvaldībai 

paredzēt jaunus koku stādījumus Baldones pilsētas teritorijā, atbilstoši koku skaitam,kuri 

tiks nocirsti. 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Arnolds Keisters, Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – līdzīgi kā iepriekšējā lēmumā, priekšlikums satur arī 

lēmuma projekta daļu, tāpēc viņš balsojumā atturējās. 

 

Tiek papildināts lēmuma projekts ar atbaltīto priekšlikumu un Žilko aicina balsot par to. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 2 (Aigars 

Vītols, Juris Jerums), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt publiskās apspriešanas rezultātus par koku ciršanu ārpus meža būvprojekta 

“Valsts reģionālā autoceļa P91 Mežvidi – Baldone posma 2.05 – 3,23 km pārbūve” 

ietvaros. 

Lēmums pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo netika ņemta vērā Vides 

un attīstības komisijas rekomendācija saglabāt liepu aleju, kaut viņš atbalstīja priekšlikumu, kas 

ietvēra daļu no rekomendācijas – jaunu koku stādīšanu atbilstoši nozāģēto skaitam. 
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8. 
Par nekustamā īpašuma daļas iegādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:34:33) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – šis jautājums skatīts komitejā divas reizes, lai saprastu kāda ir 

nostāja par to, ka pašvaldība iegādājas šīs divas izbūvētās ielas. Īpašnieks ir piekritis katru no 

ielām atsavināt par vienu euro. Ielas ir izbūvētas, zem ielām ir komunikācijas, ir arī ielu 

apgaismojums, tāpēc viņa aicina domi atbalstīt šo ielu iegādi.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā nekustamā īpašuma “Olektes”, Rāmavā, 

Ķekavas pagastā, zemes vienību 0.1373 ha platībā (Mazā Klinšu iela), uz tās esošo 

inženierbūvi un ielas apgaismojumu ar atsevišķu elektrības patēriņa uzskaiti, un zemes 

vienību 0.0498 ha platībā (Rudzāju iela), atsavinot tās no SIA “RD media” katru par 1 

EUR (vienu euro). 

Lēmums pielikumā.  

 

9. 
Par nekustamā īpašuma iznomāšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.2:36:17) 

Par jautājumu Kristīne Hāze – saņemts iesniegums par vēlmi izbūvēt četras elektroauto uzlādes 

stacijas Nākotnes ielā Ķekavā, kam būtu nepieciešami 68 kv.m. zemes. Šis ir pašvaldības 

īpašumā esošs nekustamais īpašums. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. Hāze informē, ka 

sākotnējā lēmuma projektā bija ierakstīta neprecīza informācija par zemes nomas vērtību, tāpēc 

viņa piedāvā balsot par alternatīvo lēmuma projektu. Nomas tiesību izsoles noteikumi paredz 

zemi iznomāt uz 25 gadiem un saņemt apmaksu uzreiz par visu periodu mēneša laikā pēc nomas 

tiesību iegūšanas. Pretendents noteikumiem ir piekritis un ir noteikta izsoles diena.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Hāze, Zvaigzne, Marčenkova, Līcis, Pozņaks, Variks, 

Melnieks. 

Plkst.17:33 deputāts Juris Jerums aiziet no domes sēdes. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Kristīnes Hāzes -  

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – 1 (Aigars Vītols)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
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Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsošanā nepiedalījās, jo viņam nav 

saprotams cenas samzinājums no komitejas līdz domes sēdei. 

Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

"Nepiedalās" – 2 (Aigars Vītols, Valts Variks), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz daļu, 68 m2 platībā, no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma – zemes gabala Nākotnes iela, Ķekavā, Ķekavas novadā, kadastra 

apzīmējums 8070 008 1314, un uz tā esošā auto stāvlaukuma. 

Lēmums pielikumā.  

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Aigars Vītols – balsojumā nepiedalījās, jo tika atbalstīts balsojums par alternatīvo lēmuma 

projektu ar nesaprotamu cenas samazinājumu. 

Variks – nepiedalījās balsojumā tādu pašu apvērumu dēļ, kā Aigars Vītols. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 17:56 līdz 18:07. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

10. 
Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:16:36) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums atrodas Krustkalnos vietā, kas robežojas ar 

daudzdzīvokļu daudzstāvu māju apbūves kompleksu. Lokālplānojuma mērķis ir mainīt zemes 

zonējumu no mazstāvu dzīvojamo māju apbūves teritorijas uz daudzstāvu dzīvojamo māju 

apbūves teritoriju, kas paredzēs trīs stāvu apbūvi, bet nedrīkst pārniegt maksimāli pieļaujamo 

stāvu skaitu attiecīgā izmēra zemes gabalam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt lokālplānojuma izstrādi teritorijas plānojuma grozījumiem saskaņā ar darba 

uzdevumu nekustamajam īpašumam “Barši”, Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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11. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:18:21) 

Par jautājumu Karina Putniņa – īpašums sastāv no 22 zemes vienībām un zemes ierīcības 

projektu izstrādās vienai no tām ar mērķi nodalīt dzelzceļa trases izbūvei nepieciešamo zemes 

platību. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Meži”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

12. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:20:10) 

Par jautājumu Karina Putniņa – šī zemes ierīcības projekta mērķis ir izdalīt zemi dzelzceļa 

trasei un upes gultnes pārvietošanai. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vidupes”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

13. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:21:10) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa -  tāpat kā iepriekšējos lēmumos, arī no šī īpašuma paredzēts 

atdalīt divas zemes vienības – vienu dzelzceļa trases izveidei un otru – pievedceļu izbūvei. 

Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  
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Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Voitāni”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

14. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:22:49) 

Par jautājumu Karina Putniņa – situācija tāda pati kā iepriekš, dzelzceļa realizācijai 

nepieciešams izdalīt divas zemes vienības – vienu trasei un otru pievedceļiem. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mazbikšas”, 

Daugmales pagastā, sadalīšanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

15. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:24:30) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī no šī īpašuma ar zemes ierīcības projektu atdalīs 

dzelzceļa trasei nepieciešamo zemes gabalu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Mazimanti”, 

Daugmales pagastā, sadalīšanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

16. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:25:35) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projektu vēlas  uzsākt ar mērķi izdalīt 

vienu zemes vienību. Latvijas valsts meži ir piekrituši dibināt servitūtu piekļuvei atdalītajai 

zemes vienībai caur īpašumu Austriņi, bet pats servitūts vēl jādibina, tomēr, lai nekavētu 

procesu, tad tiek atļauts servitūtu dibināt zemes ierīcības projekta izstrādes procesā. Komiteja 

lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunskali”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:27:28) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – zemes ierīcības projekts paredzēs izdalīt no šī īpašuma 

vienu zemes vienību. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Vecigauņi”, Baldones 

pagastā, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:28:51) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašumu plānots sadalīt divās daļās, ko īpašuma platība 

atļauj. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Plēsumi”, Daugmales 

pagastā, sadalīšanai saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:30:18) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – īpašums atrodas Krustkalnos, tas pieder ELKO un zemes 

ierīcības mērķis ir izdalīt Apiņu ielu sarkanajās līnijās, izdalīt atsevišķā zemes vienībā zemi zem 

daudzdzīvokļu mājas, un trešajā zemes vienībā atrodas mežs. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

19 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Mežmalas ielā 4,  

Krustkalnos,  Ķekavas pagastā, sadalei, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

20. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:31:51) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – minētais zemes ierīcības projekts ir izstrādāts, atzinumi ir 

saņemti, projekta mērķis bija pārkārtot zemju savstarpējo robežu, lai esošā ēka nonāktu otra 

kaimiņa īpašumā. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīkotājas izstrādāto zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma 

Pļavniekkalna ielā 16 un  Pļavniekkalna ielā 16A, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, robežu 

pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

21. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:33:29) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – minētais zemes ierīcības projekts izstrādāts atbilstoši 

darba uzdevumam. Ar šo lēmumu apstiprina zemes ierīcības projektu un apstiprina adreses un 

lietošanas mērķus. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Kalnāres”, Krustkalnos, Ķekavas 

pagastā, robežu pārkārtošana. 

Lēmums pielikumā.  
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22. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:35:21) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojums ir izstrādāts pārsūdzēšanas laiks ir pagājis 

un ar šo lēmumu atdalītajām parcelēm piešķir adreses un lietošanas mērķus. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Odukalna iela 

4” teritorijā, Odukalnā, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

23. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:38:47) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – arī šis detālplānojums ir apstiprināts un ar šo lēmumu 

atdalītajām parcelēm piešķir adreses un lietošanas mērķus. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt adreses un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma “Dainas” 

teritorijā, Alejās, Ķekavas pagastā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

24. 
Par maksas cenrāžu apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:41:08) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – atbilstoši domes 2021.gada 6.oktobra lēmumam par 
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centralizēto grāmatvedību ir izstrādāti jauni kultūras centru cenrāži atbilstoši normatīvo aktu 

regulējumiem, maksas pakalpojumu cenas aprēķinātas proporcionāli kultūras centru 

izdevumiem. Pirmo reizi ir izstrādāts cenrādis Baldones estrādei, kas turpmāk ļaus notikt 

pasākumiem uz kuriem varēs tirgot biļetes. Komiteja un Finanšu komiteja lēmuma projektu sīki 

izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Laime-Babris, Zaķe. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada kultūras centru (Baldones kultūras centra, Baložu pilsētas 

kultūras centra, Daugmales pagasta kultūras centra un Ķekavas pagasta kultūras centra) un 

Baldones estrādes '' Vanagkalni'' maksas pakalpojumu cenrāžus.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

25. 
Par Ķekavas pilsētas ģerboņa apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:48:09) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – darbs uzsākts 2022.gada februārī, kad izveidoja darba 

grupu, tika noslēgts līgums ar māksliniekiem un uzsākts darbs, tomēr darbi netika pabeigti un 

visu pārņēma jaunizveidotā Simbolikas komisija. Tika arī saņemts mākslinieku iesniegums par 

līguma pagarināšanu, jo tas bija noslēgts līdz 2022.gada beigām, tika arī precizēts darba 

uzdevums, kurā noteikts izstrādāt Ķekavas pilsētas ģerboni un karogu, kā arī Baldones pilsētas 

karogu. Tika izveidotas daudzas skices, ar kurām iepazinās komisija, bet, tā kā karogu un 

ģerboni apstiprina Valsts heraldikas komisija, tad trīs ģerboņa skices tika nosūtītas šai komisijai 

izvērtēšanai. Heraldikas komisija atzina divas skices par pieņemamām un atļāva tās nodot 

iedzīvotājiem apspriešanai. 13.jūnijā tika organizēta Ķekavas pilsētas ģerboņa prezentācija un 

bija iespēja iedzīvotājiem nobalsot. Pašvaldība saņēma 962 balsojumus, no kuriem 960 tika 

atzīti par derīgiem.  735 balsis bija par skici ar mākoņgriezumu, bet par otru saņemtas 225 

balsis. Valsts heraldikas komisijai informācija ar visvairāk balsu ieguvušo Ķekavas pilsētas 

ģeboņa metu tika nosūtīta 7.augustā un saņemts apstiprinājums, ka šis ģerbonis apstiprināts arī 

Valsts heraldikas komisijā. Pēc tam uzsāka ģerboņa reģistrēšanas procesu un nu šis Ķekavas 

pilsētas ģerbonis ir reģistrēts ģerboņu reģistrā, kas ir pamats apstiprināt Ķekavas pilsētas 

ģerboni. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Romanovska,  Aigars Vītols. 

Jautājumu vairā nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt sabiedriskās balsošanas rezultātā un Valsts heraldikas komisijas apstiprināto 

visvairāk balsu ieguvušo Ķekavas pilsētas ģerboņa variantu ar mākoņgriezumu.  

Lēmums pielikumā.  

 
 

 

26. 
Par grozījumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.3:58:50) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir grozījums nesen pieņemtajā lēmumā, jo Baldones  

novada domes 2020.gada 12.novembra iepirkuma līgumā ir noteikta cena arī Sociālās aprūpes 

centra Baldone klientam, līdz ar to ir mainījusies numerācija, tāpēc tā jāprecizē, kā arī bija 

noteikta ēdināšana skolēniem no 5.līdz 12.klasei 2,15 euro un arī tas, ka tiek segta puse no šīm 

izmaksām, tomēr izdalot šo cenu nevar noapaļot, līdz ar to cena būtu jānosaka 2,16, lai to var 

pārdalīt uz pusēm. Tie ir visi precizējumi un lēmuma projektu komitejas atbalstīja. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Romanovska. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2023.gada 30.augusta lēmumā Nr. 37 “Par 

ēdināšanas apmaksu izglītojamajiem un grozījumiem Baldones novada domes 2020. gada 

12. novembra iepirkuma līgumā.  

Lēmums pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo neatbalsta šo 

lēmumu, ar kuru tiek palielināta ēdināšanas maksa, kaut arī tas ir viens cents 

 

27. 
Par izglītības iestāžu izdevumu tāmes precizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:02:12) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska - atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem par kārtību, 

kādā veicami pašvaldību savstarpējie norēķini par izglītības iestāžu veiktajiem pakalpojumiem 

konstatēts, ka 2023.gada 1.septembrī salīdzinājumā ar šī gada 1.janvāri ir mainījies audzēkņu 

skaits, tāpēc nepieciešams precizēt izmaksu tāmi. Lēmuma projektā ir precizētas izmaksas par 

periodu no 1.septembra līdz 31.decembrim. Komitejas lēmuma projektu atbalstīja. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu uzturēšanas izdevumu precizētas 

tāmes uz vienu audzēkni no 2023.gada 1.septembra līdz 2023.gada 31.decembrim.  

Lēmums pielikumā.  

 

APVIENOTO KOMITEJU JAUTĀJUMI 

28. 
Par grozījumiem ētikas kodeksā un komisijas sastāvu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:05:09) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot šo jautājumu ir secināts, ka jāizveido šāda komisija, 

kas izskatītu domes priekšsēdētāja, viņa vietnieku, domes deputātu, izpilddirektora un institūciju 

vadītāju ētikas normu pārkāpumus. Deputātiem bija lūgums nominēt no savām pārstāvētajām 

politiskajām partijām pārstāvjus šai komisijā. Saņemti Kristīnes Hāzes, Inta Vancāna, Inetas 

Romanovskas, Daces Cīrules un Andra Ceļmalnieka iesniegumi, līdz ar to visu ievēlēto politisko 

partiju pārstāvji ir izvirzīti un komisiju var apstiprināt. Tika arī izvērtēta pretendentu atbilstība 

likuma par interešu konfliktu novēršanu amatpersonu darbībā normām. Žilko informē, ka viņš ar 

priekšlikumu iesniedzis alternatīvo lēmuma projektu, kurā jau iekļautas visas nosauktās 

personas. 

Jautājumu nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Balsot par alternatīvo lēmumprojektu, 

Atklāti balsojot   

ar 15 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ:priekšlikumu atbalstīt. 
 

Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības ētikas kodekā un apstiprināt Ētikas 

komisiju sešu locekļu sastāvā. 

Lēmums pielikumā.  
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29. 
Par attīstības programmas investīciju plānu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:11:27) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot šo jautājumu konstatēts, ka MK noteikumi paredz, ka 

inestīciju plānu aktualizē vismaz vienreiz gadā un to apstiprina dome. Šis investīciju plāns šogad 

jau pieredzējis divas aktualizācijas un šī ir trešā aktualizācija. Aktualizēt investīciju plānu bija 

nepieciešams, jo plānā precizētas trīs projektu indikatīvās izmaksas, jo trīs iepirkumi noslēgušies 

un zināmas to precīzas izmaksas. Tas attiecas uz deinstitucionalizācijas projekta ietvaros 

infrastruktūras uzlabošana Gaismas iela 19 k-8, dienas centra Adatiņas pārbūvi atbilstoši vides 

pieejamības prasībām un energoefektivitātes paaugstināšanas projekts Ķekavas sporta klubam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav,  

“Atturas” – 1 (Arnolds Keisters),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada attīstības programmas 2021.-2027. gadam aktualizēto 

investīciju plānu 2023.-2025. gadam.  

Lēmums pielikumā.  

 
Keisters pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā atturējās, jo nesaņēma skaidru 

atbildi uz saviem jautājumiem. 

 

 

30. 
Par zaudējumu atlīdzināšanas noraidīšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:25:31) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šā gada augustā saņemts personas iesniegums ar lūgumu 

atlīdzināt zaudējumus jo saņemts atteikums izstrādāt lokālplānojumu. Izpētot lietas būtību 

secināts, ka atteikuma pamatā ir nevis pašvaldības domes lēmums, bet citas valsts pārvaldes 

institūcijas negatīvs atzinums. Rezultātā sagatavots lēmuma projekts, ar kuru tiek noraidīta šī 

prasība, jo speciālisti uzskata, ka ne dome, ne pašvaldības speciālisti nav vainīgi pie šīs 

situācijas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Zvaigzne, Aigars Vītols, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Aigars Vītols), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Noraidīt pilnībā S.G. iesniegumu par zaudējumu 2389,75 EUR atlīdzināšanu. 

Lēmums pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – ņemot vērā komitejā un domes sēdē 

izskanējušās aizdomas par pretlikumīgām darbībām no šīs personas puses, viņš balsojumā 

nepiedalījās. 

 

 

31. 
Par naudas balvas piešķiršanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:32:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – konstatēts, ka mūsu novada iedzīvotājs ir kļuvis par Eiropas 

līmeņa sacensību čempionu. Novērtējot šo sasniegumu un personas ieguldījumu, lai sasniegtu šo 

rezultātu, pašvaldības ieskatā persona ir nopelnījusi naudas balvu. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts un tas guvis komitejas atbalstu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Žilko, Ceļmalnieks, Zaķe, Pozņaks. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols, Pozņaks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Aigars Vītols, Arnolds Keisters, Gatis 

Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints Vancāns, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, “Nepiedalās” – 1 (Edgars Brigmanis), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt Ķekavas novada iedzīvotājam R.S., kurš Eiropas čempionātā paraiejādē un iejādē 

Vācijas pilsētā Rīzenbehā izcīnīja zeltu individuālajā disciplīnā un kļuva par Eiropas 

čempionu paraiejādes grupā 1, naudas balvu EUR 2 000,00 un izteikt pateicību par 

paveikto darbu. 

Lēmums pielikumā.  

 
Brigmanis pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, lai izvairītoes no 

iespējama interešu konflikta. 

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

32. 
Par detālplānojuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.4:47:20) 

Par jautājumu ziņo Karina Putniņa – detālplānojuma apstiprināšana tika izskatīta komitejā 

pirms kāda laika, bet uz domi netika virzīta, jo nebija saņemts TET atzinums. 19.septembrī šis 

atzinums tika saņemts, tāpēc jautājumu virza uz domes sēdi, lai procesu varētu noslēgt. 

Detālplānojums izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, visi saskaņojumi ir pozitīvi. Komiteja šī 

detālplānojuma apstiprināšanu atbalstīja. 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Ints 

Vancāns, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Hāze, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt detālplānojumu “Seklumi un Gala Slokas”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 19:42. 

 

Sēdes vadītājs  (1PARAKSTS)    Juris Žilko 

 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)   Vija Milbrete 

 


